






## عمادة شؤون الطلبة

### نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

<b>Club Name:</b> Culture Club	اسم النادي: الثقافي
<b>A brief Overview of the club:</b> The club is dedicated to fostering cultural interaction and intellectual exchange among students. Serving as a forum for creative minds and young talents, it provides a platform to explore and comprehend various cultures.	<b>نبذة مختصرة عن النادي:</b> هو ناد يهدف إلى تعزيز التفاعل الثقافي والتبادل الفكري بين الطلاب. يشكل هذا النادي ملتقى للأذهان الإبداعية والطاقات الشابة لاستكشاف وفهم مختلف الثقافات.
<b>Club Goals:</b> 1. Enhancing cultural interaction among students at the university level. 2. Engaging students in shaping various cultural activities through collaboration between the club and the Dean of Student Affairs. 3. Serving as a bridge between the local community and the university community in cultural aspects.	<b>أهداف النادي (3-5):</b> 1- تعزيز التفاعل الثقافي بين الطلبة على مستوى الجامعة. 2- أن يسهم الطلبة في بلورة الأنشطة الثقافية المختلفة بالتعاون ما بين النادي وعمادة شؤون الطلبة 3- أن يكون حلقة وصل بين المجتمع المحلي والمجتمع الجامعي في النواحي الثقافية.
<b>Main tasks of the club:</b> 1. Fostering the cultural engagement of students at both university and local levels. 2. Orchestrating and overseeing cultural activities on a university-wide scale. 3. Proposing impactful cultural seminars and lectures at the university level.	<b>المهام الرئيسية للنادي (3-5):</b> 1- تفعيل الدور الثقافي للطلبة على المستويين الجامعي والمحلي. 2- تنظيم وإدارة الأنشطة الثقافية على مستوى الجامعة. 3- اجترح ندوات ومحاضرات فاعلة ثقافيا على مستوى الجامعة
<b>Suggested Activities related to the nature of the club:</b> 1. Organizing the "Cultural Communities Expo" to spotlight the diversity of various cultures within the university. 2. Hosting a scholarly cultural seminar in observance of the International Day of the Arabic Language. 3. Orchestrating a sophisticated poetry evening in honor of World Poetry Day. 4. Facilitating an erudite discussion centered on an internationally acclaimed novel recipient of the Booker Prize (Abu Dhabi edition).	<b>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5):</b> 1- تنظيم فعالية "إكسبو الجاليات" لتسليط الضوء على تنوع الثقافات المختلفة في الجامعة ويشمل عروضاً تقديمية وجناحاً لكل جالية لعرض تراثها وفنونها وعاداتها. 2- ندوة ثقافية بمناسبة اليوم العالمي للغة العربية 3- أمسية شعرية بمناسبة اليوم العالمي للشعر 4- مناقشة إحدى الروايات العالمية الفائزة بجائزة البوكر (أبو ظبي).

Comments or notes:	أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
<p style="text-align: center;">Faculty member</p> <p>Al Ain: Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Name and signature:</p>	<p style="text-align: center;">عضو هيئة التدريس (ممثل النادي)</p> <p>مقر العين: د. شيرين العمور الاسم والتوقيع:</p>  <p>مقر أبو ظبي: د. محمد الحوراني الاسم والتوقيع:</p> 
<p style="text-align: center;">Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Wesam Suliman Name and signature: Wesam</p>	<p style="text-align: center;">الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين: حسام مصباح الاسم والتوقيع:</p>  <p>مقر أبو ظبي: وسام سليمان الاسم والتوقيع: Wesam</p>